
 

Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

 

                   konaného dňa 7.2.2022 o 16.00 hod – zasadnutie sa uskutočnilo online 

 

počet prítomných členov:      12 

 

počet neprítomných členov:    4 

 

z toho ospravedlnení:              4 

 

Výbor RZ bol 12 prítomnými členmi uznášania schopný. 

 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

 Marta Zifčáková - tajomníčka školy, zapisovateľka 

                

 

Program: 

 

1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 

 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ privítala všetkých prítomných členov. Oznámila, že 

bolo členom výboru RZ na emailové adresy zaslané hospodárenie za rok 2021 a zároveň 

poďakovala rodičom žiakov za uhradené príspevky RZ. 

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

1) Poďakovanie za spoluprácu s rodičmi a výborom RZ. Všetkým rodičom poďakovala za 

uhradené príspevky a tiež zaslané finančné prostriedky z 2 % z dane v minulom roku. 

2) Riaditeľka školy: 

- informovala o aktuálnej situácii v škole, o karanténe žiakov jednotlivých tried, 

pedagogických a  nepedagogických zamestnancov 

- informovala o  lyžiarskom výcviku v terciách, ktorý sa koná v Jasenskej doline od 

7.2.2022 a plánovanom výcviku v kvintách, ktorý sa plánuje na Kubínskej holi od 

21.2.2022 dochádzkovým spôsobom kvôli aktuálnej situácii 



- podala informáciu o materiálnom zabezpečení a zmenách v škole od posledného 

zasadnutia výboru RZ - o výmene radiátorov v piatich triedach a výmene podlahovej 

krytiny v dvoch triedach a 1 odbornej učebni 

- informovala o plánovanom  zakúpení nového nábytku- žiackych stolov do ďalších 2 

tried 

- informovala o prevzatí ďalších samotestov dňa 9.2.2022 pre žiakov, ktorých zákonný 

zástupca o ne požiadal 

- informovala o dodržiavaní epidemiologických opatrení - škola je pravidelne 

dezinfikovaná a ionizovaná, uskutočňuje sa ranný filter, je zabezpečená zonácia 

školskej jedálne 

- požiadala o informovanie rodičov v triedach o tom, že RZ je opäť prijímateľom 2 % 

z daní a požiadala o spoluprácu pri propagovaní 2 % medzi rodičmi 

- požiadala členov výboru, aby na RZ v triedach informovali o tom, že zákonný 

zástupca prostredníctvom Edupage zasiela informáciu o výsledku samotestu vždy do 

pondelka rána v každom týždni 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

 

 -  p. Hjadlovská – sa informovala, v akom časovom rozsahu sa majú samotesty používať 

 

 -  p. Kleinová - sa informovala, či je potrebné sa testovať, aj keď bolo ochorenie prekonané 

 

 -  p. Pšenka - sa informoval, či je možné ešte doobjednať testy pre žiakov, ktorí si ich ešte         

                       neobjednali 

 -  p.  Pšenka - sa informoval, koľko väčších písomných prác môžu žiaci písať počas jedného     

                       dňa, nakoľko sa stávajú situácie, že žiaci píšu 4 previerky denne  

 

 -  p. Murgaš - podal návrh, aby sa písomné práce písali podľa harmonogramu zaznačeného  

v Edupage 

 

  - p. Jelínková - navrhla členom výboru na schválenie dotáciu 500,- EUR, ktoré budú použité   

                   na zakúpenie pomôcok na predmety fyzika, chémia a biológia do odborných  

                   učební, nakoľko škola bude organizovať krajské kolo olympiády z biológie 

 

   - p. Jelínková - poďakovala vedeniu školy a pedagógom za zvládnutie vyučovacieho   

                         procesu v tejto ťažkej pandemickej situácii  

 

K bodu č.4: Záver 

 

Predsedníčka RZ ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. 

 

V Martine dňa 8.2.2022 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

Overila: Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


